



Pour diffusion immédiate

Le 16 septembre 2018

LE PCQ PRÉSENTERA 101 CANDIDATS le 1^{er} OCTOBRE

QUÉBEC – Le président du Parti conservateur du Québec, Jean-Nicolas Marchand, et le président national de la campagne 2018 du Parti conservateur du Québec, M. Benoît Larocque, annoncent que 101 candidats brigueront les suffrages au nom du Parti conservateur du Québec le 1^{er} octobre 2018.

« C’est une augmentation considérable comparé à l’élection de 2014 », a fièrement clamé M. Larocque. « Nous avons des candidats dans toutes les régions, même un candidat à Ungava ».

M. Marchand a renchéri : « Notre objectif était d’avoir des candidats portant nos couleurs partout dans la province et nous pouvons dire “mission accomplie !” ».

Le Chef du parti, Adrien Pouliot, a conclu ainsi : « Nous sommes maintenant la vraie alternative fédéraliste de droite pour les millions d’électeurs qui veulent se débarrasser des Libéraux ».

La liste des candidats est disponible sur le site web du PCQ ici :
<https://www.particonservateurquebec.org/candidats2018>

-30-

Pour plus d’informations, contactez : Nicolas Boni-Rowe
Responsable des communications du Parti conservateur du Québec pour l’élection
2018
514-774-2664
nbonirowe@pcquebec.ca



THE PCQ WILL PRESENT 101 CANDIDATES ON OCTOBER 1

Mr. Jean-Nicolas Marchand, president of the Conservative Party of Québec, and Mr. Benoît Larocque, National Campaign Chair for the 2018 Election, are pleased to announce that the Conservative Party of Québec will present 101 candidates throughout the province on October 1st, 2018.

“It’s an impressive increase as compared to 2014 and we have candidates all across the province, even in Ungava!” claimed Mr. Larocque.

Mr. Marchand added that “Our objective was to allow as many Quebecers as possible to be able to cast their ballot for our party and we can say “Mission Accomplished!””.

The leader of the Conservative Party of Québec, Adrien Pouliot, concluded that “The Conservative Party of Québec is the only credible truly right-of-centre federalist party for the millions of electors who want to get rid of the Liberals. This is particularly true for anglophone and allophone voters who have been taken for granted by the Liberals for the last 16 years”.

The list of candidates is available here:

<https://www.quebecconservativeparty.org/2018candidates>

-30-

For more information, contact: Nicolas Boni-Rowe

Communications Officer of the Conservative Party of Quebec for the 2018 election

514-774-2664

nbonirowe@pcquebec.ca